
Inspraaktekst donderdag 17 september 2015 

 

Aan de leden van de raadscommissie Beheer 

van de gemeente Haarlem 

Postbus 511 

2003 PB Haarlem 

Betreft: inspraaktekst Commissie Beheer 17-09-2015, onderwerp Herinrichting openbare ruimte 

oostzijde Dreef-Houtplein (2014/324353) 

Geachte commissieleden, 

 

Vanaf 2011 heeft de provincie Noord-Holland haar huisvesting aan zowel de Dreef als het Houtplein 

gemoderniseerd. Tijdens één van de voorlichtingsavonden voor omwonenden die de provincie met 

enige regelmaat organiseerde, beloofde de toenmalige gedeputeerde mevrouw L. Driessen de 

aanwezigen dat er, na de periode van enkele jaren ongemak en overlast, een grootscheepse 

herstructurering van de omgeving, zijnde Houtplein en Dreef, in gang gezet zou worden. Deze 

herstructurering zou in samenwerking met de gemeente Haarlem plaatsvinden. 

Daartoe werd een plan gemaakt voor de ontwikkeling van een gebiedsvisie. Tegelijkertijd met de 

gebiedsvisie zou een herinrichtingsplan voor Houtplein en Dreef worden opgesteld. Voortvarend ging 

men aan het werk.  Aan de totstandkoming van de gebiedsvisie en het herinrichtingsplan is door veel 

mensen van allerlei gremia veel tijd en energie besteed. Het resultaat mocht er wezen. Ook Wijkraad 

Welgelegen was bij deze activiteiten betrokken en we waren zeer tevreden met het resultaat. 

Groot was dan ook de teleurstelling van wijkraad en omwonenden toen in 2014 bleek dat van de 

uitwerking van e.e.a. vooralsnog niets kon komen, wegens gebrek aan financiële middelen van de 

gemeente Haarlem. Het plan werd voorlopig in de ijskast gezet, uitvoering zou op z’n vroegst in 2019 

kunnen beginnen. Teleurstellend omdat met de uitvoering van het plan de leefbaarheid op en rond 

het Houtplein aanzienlijk vergroot zou worden. Met die leefbaarheid van het Houtplein was en is het 

nu zeer droevig gesteld. Het plein verloedert zienderogen en is als belangrijkste zuidelijke entree van 

Haarlem een kwalitatieve aanfluiting.   

Ook de provincie Noord-Holland was teleurgesteld omdat een herinrichting van het gebied zou 

aansluiten bij de door de verbouwingen geleverde kwaliteitsimpuls aan het gebied. 

In 2014 werd in overleg tussen gemeente en provincie afgesproken dat slechts een klein gedeelte 

van de herinrichting wel direct gerealiseerd zou kunnen worden. Dat gedeelte betreft de oostzijde 

van de Dreef, het gedeelte tussen Houtplein en Paviljoenslaan, het plan dat nu voorligt. 

In haar reactie van 28 juni 2015 op de 3 voorgestelde varianten heeft Wijkraad Welgelegen 

aangegeven voorkeur te hebben voor variant 1, omdat deze, binnen de financiële mogelijkheden, het 

meest aansluit bij de gebiedsvisie en het fietspad in een rechte lijn, zonder kronkels en bochten 



vanuit de Hout naar het Houtplein loopt. De allure van de stadsentree wordt hiermee recht gedaan. 

Bovendien wordt de zichtlijn van Schelpenpad en fietspad vanaf de hertenkamp in rechte lijn 

voortgezet.  Ook krijgen de bomen tussen fietspad en rijweg meer kans op overleven. Daarbij willen 

wij aantekenen dat er een duidelijke scheiding moet komen tussen fietspad en Schelpenpad,  om de 

veiligheid van de spelende schoolkinderen te waarborgen.  

Wat wij ook in onze reactie hebben aangeven en wat helaas niet in het voorliggende  raadsstuk is 

opgenomen, is de dringende wens om, als voor variant 1, de goedkoopste variant, wordt gekozen, de 

herinrichting van de aansluiting van de Dreef op het Houtplein hierin mee te nemen. En wel zodanig 

dat de in het oorspronkelijke inrichtingsplan opgenomen “knip” wordt gerealiseerd. Deze knip heeft 

als doel het linksafslaand verkeer vanaf het Houtplein naar de Frederiksparkweg te verhinderen 

(behalve de bussen).  Deze maatregel zal de forse sluiproute vanaf de Westelijke Randweg via  

Emmastraat, Tempeliersstraat, Houtplein, Frederiksparkweg en Rustenburgerlaan onmogelijk maken. 

Deze kleine, relatief goedkope ingreep heeft zodoende grote voordelige gevolgen voor de 

verkeersintensiteit en de veiligheid van de gehele route, die grotendeels uit woonstraten bestaat. 

(zie bijlage Goudappel/Coffeng pag. 8) 

Wij vinden dit aspect heel belangrijk en verzoeken u dan ook bovenstaande aanvulling op de 

herinrichting in uw advies op te nemen. 

Nog een laatste opmerking:  

Zoals gezegd betreurt de Wijkraad het besluit om slechts een gedeelte en niet het gehele 

inrichtingsplan Houtplein/Dreef uit te voeren. Als dan toch, om praktische redenen gekozen wordt 

voor het slechts gedeeltelijk uitvoeren van het plan, geeft de Wijkraad de voorkeur aan uitvoering 

van het deelplan het Houtplein/Tempeliersstraat. Dit vanwege de hoge urgentie, die voor het 

Houtplein en de Tempeliersstraat veel dringender is dan voor de Dreef. Bovendien kunnen de 

werkzaamheden logisch aansluiten bij de geplande herinrichting van het kruispunt Van 

Eedenstraat/Tempeliersstraat. 

Hoogachtend, 

Wijkraad Welgelegen 



Beeld plaatsen
ter grootte van 

dit kader

Verkeren 
over en om
het Houtplein

20 juni 2011

Toon van der Horst



2Huidige bussen over het Houtplein

B B B B

B B B B

B
 B

 

B
 B

 

B
  B

  



3Eventueel busstation op het Houtplein
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4Eventueel busstation op het Houtplein
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5Fietsstructuur omgeving Houtplein



6Model 0: huidige situatie



7Intensiteiten in 2020
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Model 1: knip Dreef - Houtplein



9
Model 1: knip Dreef-Houtplein



10Model 2: knip Houtplein + Frederikspark



11Model 2a: knip Houtplein + Frederikspark



12Model 2b: knip Houtplein + Frederikspark
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